

旺角分行暫停服務通知

因應旺角區的最新情況，本行下列分行於 2019 年 10 月 31 日(星期四) 暫停服務：

- 旺角分行 (地址: 九龍旺角彌敦道 735-735A 號迅華大廈地下及 1 樓)

客戶如需處理帳戶事宜，歡迎前往就近於九龍佐敦道 37U 號保文大廈 1 樓之佐敦道分行或本行其他分行辦理，亦可使用本行之電話銀行、網上銀行及流動電話銀行。

如有任何查詢，請致電本行客服熱線 223 95559。

不便之處，敬請原諒。

交通銀行 (香港) 有限公司

Notice of Service Suspension of Mongkok Branch

In view of the current situation in Mongkok, the banking services of the following branch is temporarily suspended on 31 October 2019 (Thursday).

- Mongkok Branch (G/F and 1/F, Shun Wah Building, Nos. 735 & 735A Nathan Road, Mongkok, Kowloon)

Customers are advised to visit the nearby Jordan Road Branch at 1/F., Booman Building, 37U Jordan Road, Kowloon or our other branches or use our Phone Banking, Internet Banking and Mobile banking for your banking needs.

Should you have any enquiries, please contact our Customer Services Hotline at 223 95559.

We apologize for any inconvenience caused.

Bank of Communications (Hong Kong) Limited